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Voorwoord
Beste leden van de Jonge Democraten Arnhem-Nijmegen,

Leuk dat jullie een kijkje nemen in de concept-agenda van de komende AAV.

In deze AAV behandelen we de politieke lijn, verkiezen we (wellicht) een nieuw bestuurslid,

behandelen we de financiële zaken en legt onze voorzitter een uitgebreide

bestuursverantwoording af. De portefeuille profilering is sinds 23 november 2023 vacant, naar

aanleiding van het aftreden van Nico Chin als bestuurslid. Nico heeft lang voor zijn aantreden

zich ijverig ingezet voor de JD en onze afdeling, daarvoor willen we hem graag bedanken. Heb jij

toevallig interesse in een bestuursjaar en wil jij je inzetten voor het progressieve geluid?

Solliciteer dan zo snel mogelijk!

De AAV zal plaatsvinden in restaurant De 4 Heeren (Sint-Annastraat 259, Nijmegen). De inloop is

om 19:45 uur en we zullen beginnen om 20:00 uur. De notulen van de vorige AAV zijn al enige

tijd gepubliceerd en zijn te vinden op de website.

Bestuursvragen/sollicitaties kunnen tot de deadline van 12 december 19:30 uur worden
ingediend via secretaris.arnhemnijmegen@jongedemocraten.nl, of mondeling worden gesteld
tijdens de AAV. Check vóór het indienen van vragen of deze al beantwoord zijn in de schriftelijke
bestuursverantwoording verderop in deze agenda.

We hopen jullie allemaal te zien op 13 december!

Met vrijzinnige groet,

Chiury de Nijs en Douwe Brandenbarg
Secretaris en Voorzitter

https://jongedemocraten.nl/wp-content/uploads/Notulen-AAV-12-09-22.pdf
mailto:secretaris.arnhemnijmegen@jongedemocraten.nl
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Tijdsschema
19:45-20:00 | Inloop

20:00-20:05 | Opening AAV
20:05-20:30 | Bestuursverantwoording & bestuursvragen
20:30-20:35 | Verkiezingsblok (indien sollicitaties)
20:45-21:00 | Politiek blok
21:00-21:15 | Pauze
21:15-21:40 | Financieel blok
21:40-21:45 | Verkiezingsuitslag (indien sollicitaties)
21:45-21:50 | Sluiting AAV
Vanaf 21:50 | borrel
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Opening
Opening door de Afdelingsvoorzitter

Benoeming Technisch Voorzitter
Installatie Stem- en Notulencommissie

Vaststellen notulen AAV 12-09-2022

Vaststellen agenda AAV 13-12-2022
Mededelingen m.b.t. de AAV
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Bestuursverantwoording
Voorzitter – Douwe Brandenbarg
Het jaar is al bijna weer voorbij en wat gaat dat snel! Ik kan dan ook met volle trots
terugkijken naar wat we allemaal als nieuw bestuur hebben gedaan én geleerd. Na de
instemming op 27 juni dit jaar hebben we als kersvers bestuur natuurlijk ook ons plekje
moeten vinden. Dit ging door de vakantieperiode wat stroever, waardoor we elkaar nog
niet goed hadden kunnen leren kennen. Na deze periode zijn we elkaar meer gaan zien
en natuurlijk meer gaan vergaderen, wat ons veel heeft geholpen in het hechter maken
van ons bestuur. Ik ben dan ook trots op de cohesie, de gezelligheid maar ook openheid
die we hebben kunnen creëren in dit bestuur.
Als bestuur hebben we ook al wat activiteiten kunnen organiseren, maar niet algeheel
vlekkeloos. We zien in dat er dan ook meer gedaan moet worden aan de activiteiten en
dat het organiseren hiervan ook de interesse voor zowel nieuwe als oude leden moet
trekken. We willen onze focus dan vooral leggen op de nieuwe leden, door bijvoorbeeld
net zoals vorig jaar een nieuwe leden borrel te organiseren, maar ook activiteiten waar
de instapdrempel laag is. Actief nieuwe leden betrekken voelt dan ook als een key factor
om dit te verwezenlijken.
Daarnaast werd 2023 spontaan het jaar van de nieuwe tweede kamer verkiezingen.
Desondanks de ''bijzondere'' verkiezingsuitslagen, hebben we erg veel leuke dingen
kunnen doen voor de campagne. Hiervoor hebben we veel staan flyeren met
verschillende afdelingen, waaronder Arnhem maar ook natuurlijk ons geliefde Nijmegen,
waar we met de D66 afdeling samen op campus ons hard hebben gemaakt voor de D66
(Met daarnaast veel dank aan Julia en Bart voor hun hulp). Bij verkiezingen komt
natuurlijk ook veel kijken naast de campagne. Zo hebben we op de HAN een podcast
over verschillende onderwerpen opgenomen, zijn we langs geweest bij de radio-opname
van onze enige echt Rob Jette en hebben we het klimaat gebrabbel kunnen aanhoren
van onze geliefde Forum van Democratie op de gespreksavond in Zwolle.
Natuurlijk is er ook altijd plek voor verbetering. Alhoewel we als bestuur op sociaal vlak
goed met elkaar om kunnen gaan, hebben we soms moeite gehad met communicatie en
de doelen die we voor ogen zien. Tijdens de training in ons bestuursweekend hebben we
gekeken naar hoe we beter en efficiënter kunnen communiceren, wat het doel van elk
bestuurslid is en welke doelen het belangrijkste zijn voor ons allemaal. Hierin kwamen
we tot de conclusie dat zowel cohesie in ons bestuur als ledenbinding een belangrijke
factor voor ons is. Het doel van het volgende half jaar is dan ook om ons hier wat
intensiever op te focussen.
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Ik hoop jullie zo goed mogelijk te hebben geïnformeerd na
deze verantwoording. Als jullie nog vragen hebben mogen deze schriftelijk gesteld
worden (graag per mail), maar je bent ook van harte welkom deze te stellen op de AAV
van 13 december😊.

Secretaris – Chiury de Nijs
Ik zou liegen als ik zou zeggen dat het makkelijk inkomen was, want het vinden van mijn
rol is wel moeilijk geweest. Ten eerste, waren er een paar kleine bloopers: de website en
de nieuwsbrief. Ten tweede, het vinden van mijn stem in het bestuur zelf werd
bemoeilijkt door de lange afstand van Nijmegen. Alhoewel, ik begin het secretarisschap
meer in de vingers te krijgen dus ik beloof beterschap met het updaten van de website
en het op tijd uploaden van de nieuwsbrief (wordpress is gewoon een stom systeem).
Waar er ook fouten zijn, zijn er ook dingen die goed gaan natuurlijk: zo heb ik veel
nieuwe leden gesprekken voor mijn rekening genomen, dat ik samen doe met Linda,
bestuurslid Organisatie. Aangezien de nieuwe leden komen voor politieke inhoud ben ik
ook van plan om de politieke commissie weer op zijn poten te zetten, samen met het
bestuurslid Politiek. Dus, na een rauwe start beloof ik veel beterschap.

Penningmeester – Lucas Hoogendoorn
Dan komt de korte verantwoording als interim-penningmeester, want het einde van het
jaar is er snel aangekomen en dat betekende werk aan de winkel voor een nieuwe
begroting. Het verlies van zetels voor D66 betekent dat we er financieel op achteruit
gaan en daarom hebben we uiteraard een stel bezuinigingen moeten maken. Deze
bezuinigingen heb ik goed besproken met mijn bestuur en de kasco waardoor ik mijn
keuzes weloverwogen kon maken. Hier is de begroting uitgekomen die een budget voor
de meeste belangrijke activiteiten behoudt. Verder heb ik de afgelopen maanden als
penningmeester natuurlijk bij alle activiteiten meegedacht over hoe dit binnen het
budget te laten passen. Tenzij er een vervangende penningmeester komt verwacht ik
komend jaar deze taak weer te doen zodat de nieuwe begroting goed uitgevoerd wordt.
Daarnaast verwacht ik komend jaar wat meer prosuformulieren in te moeten vullen dan
dat ik dit jaar deed, omdat er nogal weinig prosu over was de afgelopen tijd door een
bepaald incident.

Bestuurslid Organisatie – Jardain van Boxtel
Ik heb aan het begin van mijn bestuursjaar ideeën geuit en ben nog steeds van plan veel van
deze ideeën uit te voeren maar zoals het idee van waterschaps rondleiding en de gastspreker
uit het buitenland.
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Het idee van hoogleraren uitnodigen heb ik grotendeels uit mijn visie
gezet aangezien ik meerdere malen heb geprobeerd die te benaderen maar tot het heden heb
ik nog geen reactie gekregen.
Momenteel ben ik bezig met de orga van de Twinning en het wintercogres.
Het organiseren van de activiteiten ging minder soepel dan ik had verwacht door de
hoeveelheid druk op mijn leven buiten de JD en het telkens geen reactie krijgen van
gastsprekers.

Bestuurslid Politiek - Lucas Hoogendoorn

We hebben als JD politiek gezien een drukke periode achter de rug. De Tweede
Kamerverkiezingen zijn net geweest en wij hebben daarbij uiteraard D66 geholpen met het
flyeren. De uitslag viel helaas toch flink tegen, zowel vanwege het verlies van D66 als de
overwinning van de PVV. Het echte politieke drama begint echter nu pas, dus dat betekent
dat wij ook niet stil kunnen staan.
Ik heb inmiddels een aantal columns voor de nieuwsbrief geschreven die gaan over
onderwerpen die zowel bij de JD als in de samenleving spelen. Op deze manier heb ik het
JD geluid verkondigd voor onze afdeling. Ik heb echter nog niks met de politieke commissie
gedaan omdat ik geen idee had hoe dat op gang te laten komen. Daarvoor heb ik een paar
trainingen gevolgd die toch wat meer over andere onderwerpen gingen, waardoor ik er niet
veel mee opschoot. Ik heb soms ook last gehad van een gebrek aan motivatie, wat er aan
bijgedragen heeft dat ik niet zo veel output heb geproduceerd als ik zou willen. Omdat ik
ondanks dat wel een idee wilde krijgen voor hoe ik de politieke commissie aanpak, heb ik
me aangesloten bij een politieke commissievergadering in Rotterdam, omdat daar de
politieke commissie wat actiever is, om te kijken hoe het daar gaat. Daar heb ik een goed
beeld gekregen van hoe het daar werkt, en dat wil ik gebruiken om het hier ook te doen.
Ook wil ik me meer aansluiten bij D66 fractievergaderingen, omdat ik daar betere ideeën
krijg over welke onderwerpen interessant voor mij zijn. Dit is ook een stuk motiverendere
manier om tot het schrijven van columns te komen dan ik eerst had, dus ik hoop daarmee
ook dat probleem op te lossen.

Bestuurslid Intern – Linda Ruijs

Afgelopen halfjaar heb ik als bestuurslid Interne Zaken verschillende activiteiten ondernomen
voor de afdeling. In deze beknopte bestuursverantwoording zal ik enkele zaken kort toelichten.
Campagne
Afgelopen tijd waren de Tweede Kamerverkiezingen. Het bestuur heeft in die periode aan veel
campagneacties deelgenomen. De foto’s die toen gemaakt zijn, zijn ook regelmatig op de
instagram van de afdeling geplaatst. Ook hebben we een paar keer met een groep JD’ers op de
campus gaan flyeren. Als kerst op de taart hadden we ook twee inzendingen voor de
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campagneveiling van Rijk van Nijmegen en gingen we zelf met een
leuke prijs voor het bestuur naar huis!
Scholenbezoeken
Verder waren we veel bezig met het bezoeken van scholen. Zo ben ik zelf naar een school in
Apeldoorn geweest voor een gastles. Ook een aantal andere bestuursleden zijn op bezoek
geweest bij verschillende middelbare en MBO scholen. Nu hebben we de scholenbezoeken wat
meer over de verschillende bestuursleden verdeeld, maar naar verwachting zal ik dat vanaf
volgend jaar vaker zelf gaan doen.
Ledenwerving
Het laatste punt waar ik veel mee bezig was, is de (nieuwe) ledenbinding en –werving. Tijdens
de zomerperiode hebben we op verschillende intromarkten gestaan, waaronder die van de HAN
en de Radboud Universiteit. Ook heb ik verschillende nieuwe ledengesprekken gevoerd met
(potentiële) nieuwe leden. Naar verwachting zullen volgend jaar meer nieuwe leden zich
aanmelden (prognose LB), waardoor ik ook vaker nieuwe ledengesprekken zal voeren. De
gesprekken worden verdeeld tussen de secretaris en het bestuurslid Interne Zaken. Soms zal de
voorzitter ook aansluiten bij een nieuwe ledengesprek. Op 25 november ben ik ook naar de
nieuwe ledendag in Den Haag geweest. Ondanks dat er (nog) weinig leden van
Arnhem-Nijmegen, was het een geslaagde dag. De volgende nieuwe ledendag is op 9 maart.
Dan zal de secretaris de nieuwe ledendag bezoeken. Om ervoor te zorgen dat er meer leden van
Arnhem-Nijmegen mee zullen gaan, informeren wij hen na deze AAV al over deze dag. Wij
hopen dat ze dan vaker mee zouden kunnen gaan. Ook plannen we binnenkort weer nieuwe
ledenborrels voor (potentiële) nieuwe leden.
Ledenbinding
Momenteel gaat het nog niet altijd even soepel met de ledenbinding, wij zien vaak een lagere
opkomst bij activiteiten dan we graag zouden zien. We merken dat andere afdelingen hier soms
ook last van hebben. We zijn als bestuur druk bezig om ervoor te zorgen dat de opkomst bij
activiteiten weer stijgt. We gaan actief met de ledenbindingcommissie brainstormen om te
kijken hoe we de opkomst bij activiteiten kunnen verhogen.

Bestuursvragen
Na een korte mondelinge toelichting van alle bestuursleden heeft de AAV de gelegenheid om mondeling
vragen te stellen, zowel aan één bestuurslid als aan het hele bestuur.

Verkiezingsblok
Indien er nog sollicitaties zijn.
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Pauze

Politiek blok

Motie 1 Een warme overdracht

Titel Motie Azerbeidzjan

Indiener Lucas Hoogendoorn

Woordvoerder Lucas Hoogendoorn

Constaterende dat: Constaterende dat:

- De Europese Unie beweert voor dewaarden zoals democratie,

mensenrechten en

territoriale soevereiniteit te staan.

- De Europese Unie in 2022 een gasdeal heeft geslotenmet Azerbeidzjan.

- Azerbeidzjaans gas 3% van de gasimport van de Europese Unie

uitmaakte in 2022.

- Azerbeidzjan een dictatuur is.

- Azerbeidzjan op dit moment internationaal erkend Armeens gebied

bezet houdt.

- Het officieel Azerbeidzjaans staatsbeleid is om de Armeense genocide

te ontkennen.

- De Azerbeidzjaanse president Aliyev naar Armenië heeft gerefereerd

als “West

Azerbeidzjan”, en de Armeense hoofdstad Yerevan historisch

Azerbeidzjaans land

heeft genoemd.
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Motie 1 Een warme overdracht

Overwegende dat: Overwegende dat:

- De Europese Unie demensenrechten zoumoetenwaarborgen.

- Azerbeidzjan agressief gedrag richting Armenië toont

- Azerbeidzjaanse propaganda Armeniërs demoniseert

- De Europese Unie niet dictaturen die hun buurlanden bedreigen,

financieel moet

steunen.

Spreekt uit dat: Spreek uit dat:

- de Europese Uniemoet stoppenmet gas uit Azerbeidzjan importeren.

Uitleg: Speechwaarin Azerbeidzjaanse president Aliyev naar Armenië als

“Western Azerbeidzjan”

refereert: https://president.az/en/articles/view/59186/print

Aliyev in deze tweet: “Armenia is not even a colony, it is not evenworthy

of being a servant.”

https://twitter.com/presidentaz/status/560718307515318272

Azerbeidzjan landt op nummer 154 van 180 landen op het gebied van

persvrijheid.

https://rsf.org/en/country/azerbaijan

https://president.az/en/articles/view/59186/print
https://twitter.com/presidentaz/status/560718307515318272
https://rsf.org/en/country/azerbaijan
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Financieel blok
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Advies kascontrolecommissie
Wordt later toegevoegd.
De kascontrolecommissie zal dit tijdens de AAV nog mondeling toelichten.

Verkiezingsuitslag
Naam Functie Totaal uitgebrachte

geldige stemmen
Voor Tegen Blanco Verkozen?

Bestuurslid Profilering Ja/nee

Penningmeester Ja/nee

Sluiting
W.v.t.t.k.
Rondvraag

Bedanken Stem- en Notulencommissie
Sluiting door Technisch Voorzitter

Mededelingen & Aankomende activiteiten
Sluiting door Afdelingsvoorzitter


